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1. Teknisen johtajan ajankohtaiskatsaus 
- Lehtonen kertoi kunnan auraustilanteesta. 
- Palveluverkkosuunnitelma 2020-2040 (pl. lukioratkaisu) on valtuuston päätettävänä 

27.1. 
 

2. Kehityspäällikön ajankohtaiskatsaus 
- Kokkonen kertoi, että EU:n ja valtion elvytysrahoitusta jaetaan alueille. Tässä 

valmistelussa Nurmijärvi on mukana yhdessä KUUMA-kuntien kanssa. 
- Kokkonen kertoi, että Nurmijärvi on osallistumassa yhdessä KUUMA- kuntien kanssa 

Uudenmaan kiertotalouslaakso -hankkeeseen, jossa edistetään hiilineutraalien ja 
digitaalisten arvoketjujen ja liiketoimintaekosysteemien syntyä.  

- Kokkonen kertoi, että pohdinnassa on liittyminen Helsinki North ry:een, joka on 
voittoa tavoittelematon yritysvetoinen matkailuyhdistys yli kuntarajojen Helsingistä 
pohjoiseen. 

- Kokkonen kertoi, että myös työllisyydessä on käynnissä erilaisia hankehakuja. Näissä 
tehdään yhteistyötä sekä Keusote- kuntien kanssa että KUUMA- kuntien kanssa.  

- Kokkonen kertoi kunnan työllisyyden tilanteesta ja tämän kehityksestä. 
 
 

3. MAL 2023-puiteohjelma, esittely 
- Ahokas esitteli puiteohjelman sisällön. Helsingin seudun yhteistyökokous (HSYK) 

hyväksyi puiteohjelman kokouksessaan 15.12.2020. KUUMA-johtokunta käsittelee 
puiteohjelmaa kokouksessaan 17.3.2021. 

 
4. Haapalainen kysyi pienempien katujen aurauksen tilanteesta sekä siirtoviemäriasiasta. 

 
5. Räty kysyi keinoista pienentää kunnan työmarkkinatuen maksuja. 

 
 
 

  
 
 


